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Rada Gminy Istebna 

Radni-Sesja 

Protokół IV/2024 

IV Posiedzenie w dniu 27 czerwca 2024 

Miejsce posiedzenia: salka nr 001 w Urzędzie Gminy Istebna 

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:50 tego 

samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków 

Obecni: 

1. Magdalena Gazur 

2. Damian Izba 

3. Barbara Kubas 

4. Hubert Kukuczka 

5. Elżbieta Legierska-Niewiadomska 

6. Piotr Lipowski 

7. Kazimierz Łacek 

8. Władysław Małyjurek 

9. Bartłomiej Mucha 

10. Magdalena Mucha 

11. Agnieszka Sikora 

12. Zbigniew Wałach 

13. Jadwiga Waszut 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Dzień dobry. Przewodnicząca Rady Gminy Istebna informuje, że obrady Rady Gminy są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Zarejestrowane w 

czasie obrad informacje są publicznie dostępne, nie ma możliwości ich usuwania lub cenzurowania. 

Dlatego należy zwrócić szczególną uwagę na treść wypowiedzi, ponieważ istnieje możliwość 

naruszenia dóbr osobistych, na przykład poprzez ujawnienie danych osób fizycznych nie 

uczestniczących w obradach. Szczegółowe informacje dotyczące przetwarzania danych osobowych 

dostępne są na sali obrad oraz na stronie internetowej www.istebna.eu w zakładce ochrona danych 

osobowych. Otwieram IV sesję Rady Gminy Istebna. Na naszym posiedzeniu witam Pana Wójta. 
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Witam Panią Sekretarz i tu pozwolę sobie szczególnie Panią Sekretarz przywitać. Bardzo się cieszę, że 

jest Pani z nami i życzę dobrej, owocnej współpracy, która przyniesie Pani wiele satysfakcji.  

 

Sekretarz Grażyna Szalbot 

- Bardzo dziękuję, ja również serdecznie wszystkich Państwa witam i właśnie liczę na taką dobrą 

współpracę i z Panem Wójtem i z Państwem Radnymi.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Witam pracowników merytorycznych, witam Panią Dyrektor Gminnego Ośrodka 

Kultury, witam naszych pracowników Biura Rady, witam wszystkie Panie i Panów Radnych, a przepraszam 

i jeszcze Sołtysa wsi Koniaków witam serdecznie. I radnego powiatowego Pana Janusza Juroszka. Dziękuję 

Wójcie tutaj za czuwanie jeszcze nad tymi sprawami. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że jest 

obecnych 12 radnych, także wszystkie dzisiaj podejmowane przez nas uchwały będą miały moc prawną. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

W punkcie 2 mamy przedstawienie porządku obrad. Czy ktoś z Państwa wnosi uwagi do porządku obrad? 

Nie widzę. Tak więc przystępujemy do realizacji. Przechodzimy do punktu 3. 

3. Przyjęcie protokołu z I i II sesji Rady Gminy Istebna. 

W punkcie 3 mamy przyjęcie protokołu z I i II sesji Rady Gminy Istebna. Informuję, że nie wpłynęły żadne 

uwagi do tych protokołów, tak więc zostają one przyjęte. Przechodzimy do punktu 4. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

W punkcie 4 mamy sprawozdanie z działalności wójta w okresie międzysesyjnym. To sprawozdanie radni 

dostali na swoje urządzenia. Czy Radni do tego sprawozdania mają jeszcze jakieś pytania lub uwagi? Nie 

widzę. Także dziękujemy wójtowi za sprawozdanie. Przechodzimy do punktu 5. 

5. Sprawozdanie z wykonania gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych za rok 2023. 
Sprawozdanie z wykonania gminnego programu profilaktyki rozwiązywania problemów 

alkoholowych za rok 2023. I bardzo proszę oddaję głos Panu Przewodniczącemu Hubertowi 

Kukuczka.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Dziękuję bardzo. Witam wszystkich. W punkcie tym Pani Elżbieta Prządka odpowiedziała na wszystkie 

pytania Radnych dotyczące tego sprawozdania. Poruszono wiele kwestii dotyczących zasadności 

wydatkowania pieniędzy. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi do tego? Nie widzę. Przechodzimy do 

punktu 6. 

6. Debata nad raportem o stanie Gminy Istebna za rok 2023. 
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W punkcie 6 mamy debatę o stanie gminy za rok 2023. Informuję, że oprócz radnych, którzy mogą 

zabierać głos w debacie, udział w debacie nad raportem mają prawo wziąć także mieszkańcy gminy. 

Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos w debacie musi złożyć do przewodniczącego rady pisemne 

zgłoszenie poparte 20 podpisami. Zgłoszenie należy złożyć najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na 

który zwołana zostaje sesja, podczas której ma być przedstawiony raport o stanie gminy. Informuję, że nie 

wpłynęły żadne zgłoszenia od strony mieszkańców. Chcę tutaj powiedzieć, że raport, z którym radni mieli 

okazję się zapoznać dotyczy poprzedniej kadencji, więc jest to troszeczkę inna sytuacja niż dotychczas z 

racji innego terminu wyborów, który mieliśmy w tym roku. Nowa Rada udziela absolutorium oraz wotum 

zaufania właśnie za poprzednią kadencję. Niemniej jednak Wójt, Rada Gminy czy w ogóle Urząd 

kontynuuje i pracuje bez przerwy, co za tym idzie, nowo wybrane władze dopełniają formalności. 

Otwieram debatę. Proszę, jeśli ktoś chciałby coś, o coś zapytać, coś powiedzieć, to bardzo proszę zgłaszać 

się na swoich urządzeniach. Nie widzę tutaj żadnych zgłoszeń z Państwa strony. Wiem też, że oczywiście 

było dyskutowane długo na komisji o różnych sprawach związanych z rokiem 23. Także rozumiem, że 

wszystkie ewentualne jakieś niejasności zostały wtedy wyjaśnione. Tak więc zamykam debatę i 

przechodzimy do punktu 7. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Istebna wotum 

zaufania. 

W punkcie 7 mamy podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wójtowi gminy Istebna wotum zaufania. 

Uchwała. W sprawie udzielenia wójtowi gminy Istebna wotum zaufania. Na podstawie art. 18 ust. 2 punkt 

4a i art. 28AA ustęp 9 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Tekst jednolity, dziennik 

ustaw z 2024 roku, poz. 609 ze zmianami rada Gminy uchwala co następuje. Po rozpatrzeniu raportu o 

stanie gminy Istebna za rok 23 oraz przeprowadzonej debacie dokonuje się pozytywnej oceny całokształtu 

działalności organu wykonawczego za rok 23. §2. Udziela się wójtowi gminy Istebna wotum zaufania za 

rok 2023. §3. Uchwała wchodzi z życiem z dniem podjęcia. Przechodzimy do głosowania. Podjęcie 

uchwały w sprawie udzielenia wójtowi gminy Istebna wotum zaufania. Bardzo proszę radnych o 

głosowanie. Informuję, że pozytywnie za głosowało 12 radnych, przy jednym nieobecnym. Dziękuję 

bardzo. Przechodzimy do punktu 8. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Istebna wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-Niewiadomska, 

Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena 

Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Damian Izba 

Uchwała nr IV/12/2024 

8. Rozpatrzenie sprawozdania o przebiegu wykonania planu finansowego 

Gminnego Ośrodka Kultury, Promocji Informacji Turystycznej i Biblioteki 

Publicznej za rok 2023, oraz rocznego sprawozdania finansowego. 

W punkcie 8 mamy rozpatrzenie sprawozdania o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego 

Ośrodka Kultury, Promocji, Informacji Turystycznej i Biblioteki Publicznej za rok 2023 oraz rocznego 

sprawozdania finansowego. Bardzo proszę Pan Przewodniczący Hubert Kukuczka.  

 

Hubert Kukuczka – Przewodniczący KRG 

- W punkcie tym radni mieli wiele pytań dotyczących planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury, 

Promocji i Informacji Turystycznej Biblioteki Publicznej za rok 2023. Pani Dyrektor Łucja Dusek, mimo 

że dopiero od maja wróciła do obowiązków, odpowiedziała na wszystkie pytania i wątpliwości 

radnych. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania do tego punktu? Bardzo proszę Radny Kazimierz 

Łacek.  

 

Kazimierz Łacek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Witam wszystkich serdecznie. Ja może nie mam pytania, ale 

chciałem podziękować byłej Pani Dyrektor, bo naprawdę poradziła sobie znakomicie, chociaż była 

rzucona, jak się to mówi, na głęboką wodę w takim trudnym czasie i moim zdaniem wywiązała się ze 

swoich obowiązków bardzo dobrze, więc dziękuję Pani Roksanie Klamce za bardzo dobrze 

wypełnione swoje obowiązki. No niestety umowa o pracę z nią została rozwiązana, ale w naszej 

pamięci zostanie na pewno na długo. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Również dziękuję za przygotowanie całego 

planu finansowego. Dziękuję za pracę, która została włożona w poprzednim roku i życzę wszystkiego 

dobrego i powodzenia składam na ręce Pani Dyrektor, oczywiście na ręce również wszystkich 

pracowników. Powodzenia na ten rok, który już w połowie mamy zrealizowany, także jeszcze zostaje nam 

druga połowa. Dziękuję bardzo. Proszę bardzo Pani Dyrektor, oddaję Pani głos.  

 

Dyrektor Łucja Dusek 

- Witam serdecznie wszystkich Państwa zebranych. Bardzo serdecznie dziękuję za słowa wsparcia, za 

podziękowania. Oczywiście przekażę całej załodze, bo to jest praca zespołowa. Bardzo serdecznie 

dziękuję za zaufanie, za wsparcie też w tym trudnym roku i dziękuję. Tutaj tylko chciałam nadmienić 
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umowa wygasła, nie została rozwiązana, także tu jest taka różnica. Dlatego, no ale bardzo serdecznie 

dziękujemy i liczymy tutaj na owocną współpracę zarówno z Panem Wójtem, z Radą, z Sołtysami i ze 

wszystkimi mieszkańcami. Także bardzo serdecznie dziękuję.  

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu 9. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Kazimierz Łacek 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Istebna za rok 

2023, wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o tym 

sprawozdaniu, sprawozdania finansowego jednostki samorządu 

terytorialnego oraz informacji o stanie mienia Gminy Istebna. 

W punkcie 9 mamy rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Istebna za rok 2023 wraz z 

opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o tym sprawozdaniu, sprawozdania finansowego 

jednostki samorządu terytorialnego oraz informacji o stanie imienia gminy Istebna. Zanim oddam głos 

panu wójtowi, tu jeszcze poproszę Pana Przewodniczącego Huberta Kukuczkę o zabranie głosu.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- W tym punkcie Pani Skarbnik Bronisława Fiedor przedstawiła radnym to sprawozdanie i 

odpowiedziała na wszystkie pytania, które były jej zadane. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie Wójcie oddaję Panu głos.  

 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca. Odczytam uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Uchwała numer 4200/1/92/2024 pierwszego składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach z dnia 23 kwietnia 2024 roku. W sprawie opinii o przedłożonym przez wójta gminy 

Istebna w sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 rok. Na podstawie art. 13 punkt 5 i art. 19 ust. 

2 ustawy z dnia 7 października 1992 roku o Regionalnych Izbach Obrachunkowych, dziennik ustaw z 

2023 roku poz. 1325 w związku z art. 267 ust. 1 punkt 1 i ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o 

finansach publicznych, dziennik ustaw z 2023 roku poz. 1270 z późniejszymi zmianami pierwszy skład 

orzekający Regionalne Izby Obrachunkowej w Katowicach: przewodniczący Tadeusz Stawowczyk, 

członkowie Krystyna Zawiślak, Piotr Wybraniec. Uchwala co następuje. §1. Wydaje się pozytywną 

opinią o przedłożonym przez wójta gminy Istebna na sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 rok 

z uwagami zawartymi w uzasadnieniu do niniejszej opinii. §2. Uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia. Podpisał przewodniczący pierwszego składu orzekającego Tadeusz Stawowczyk. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 
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- Dziękuję bardzo. I tutaj jeszcze proszę o przeczytanie uchwały pana przewodniczącego Bartłomieja 

Muchę z Komisji Rewizyjnej. Dziękuję.  

 

Bartłomiej Mucha - Radny Rady Gminy Istebna 

- Uchwała numer 4200/1/144/2024 pierwszego składu orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach z dnia 10 czerwca 2024 roku w sprawie zaopiniowania wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Istebna. Na podstawie art. 13 punkt 8 art. 19 ust. 2 ust. 3 oraz art. 20 

ust. 1 ustawy z dnia 7 października 1992 roku o Regionalnych Izbach Obrachunkowych dziennik 

ustaw z 2023 roku poz. 1325 w związku z art. 18 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym, dziennik ustaw z 2024 roku, poz. 609 pierwszy skład orzekający Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach: przewodniczący Tadeusz Stawowczyk, członkowie Krystyna 

Zawiślak, Piotr Wybraniec uchwala co następuje. W §1. wydaje się pozytywną opinię o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady gminy Istebna w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi gminy Istebna za 

rok 2023. W §2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Podpisał przewodniczący pierwszego 

składu orzekającego Tadeusz Stawowczyk. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Czy do tego punktu jeszcze radni mają jakieś pytania? 

Nie widzę. Przechodzimy do kolejnego punktu 10. 

10. Przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Istebna wraz z opinią Regionalnej 

Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji. 

Przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium wójtowi 

gminy Istebna wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. I bardzo proszę tutaj Pana 

Przewodniczącego o zabranie głosu.  

Bartłomiej Mucha - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Komisja Rewizyjna w pełnym składzie na swoim posiedzeniu przeanalizowała sprawozdanie 

opisowe wójta gminy Istebna za rok 2023 informacje o stanie mienia gminy za rok 2023, a także 

sprawozdanie za rok 2023 z planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury, Promocji Informacji 

Turystycznej i Biblioteki Publicznej za rok 2023. Na tym posiedzeniu komisja nie stwierdziła żadnych 

formalnych ani prawnych podstaw do nie udzielenia absolutorium, dlatego też komisja wydała pozytywną 

opinię co do udzielenia absolutorium wójtowi za rok 2023. Nasza opinia została, tak jak już przed chwilą 

było czytane, pozytywnie zaopiniowana przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Katowicach. Dodam 

jeszcze, że na swoim posiedzeniu Komisja Rewizyjna przeprowadziła także czynności kontrolne, którymi 

objęła inwestycje drogowe z listopada 2023 roku, a były to odcinki remonty i przebudowy odcinków dróg 

Istebna-Burowie, Koniaków-Matyska Skrót i Śliwkula. W trakcie tych czynności przeanalizowano 

dokumentację, kompletną dokumentację związaną z organizowaniem przetargu, a także wykonaniem i 

fakturowaniem. Komisja nie stwierdziła żadnych uchybień w tej kwestii. Tak jak mówiłem komisja wydała 

pozytywną opinię w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi gminy Istebna za rok 2023 jednomyślnie. 

Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący. Czy są tutaj jeszcze jakieś pytania do tego, co było powiedziane? 
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Nie widzę. Dziękuję bardo komisji za przedstawienie raportu i za waszą pracę. Przechodzimy do punktu 

11. 

 

11. Podjęcie uchwał: 

 a) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2023. 

W punkcie 11 mamy podjęcie uchwał. I w podpunkcie A podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za rok 2023. Bardzo proszę Pan Przewodniczący Hubert Kukuczka.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- W tym punkcie zabrał głos Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Bartłomiej Mucha i przedstawił 

stanowisko komisji. Nie ma żadnych uchybień w tej kwestii. Obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę 

uchwałę. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Bardzo proszę przechodzimy do głosowania. 

Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2023. Proszę radnych o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 12 radnych było za, przy jednym radnym 

nieobecnym. Przechodzimy do podpunktu B. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-Niewiadomska, 

Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena 

Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Damian Izba 

Uchwała nr IV/13/2024 
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 b) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Istebna za rok 

2023. 

Pod punkcie B mamy podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi gminy Istebna za rok 

2023. Uchwała Rady Gminy Istebna z dnia 27 czerwca 2024 roku w sprawie udzielenia wójtowi gminy 

Istebna absolutorium z wykonania budżetu za 2023 rok. Na podstawie art. 18 ust. 2 punkt 4 i art. 28A ust. 

1 i 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, tekst z jednolity, dziennik ustaw z 2024 

roku, poz. 609 ze zmianami oraz art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach 

publicznych, tekst jednolity, dziennik ustaw z dnia 2023 roku, poz. 1270 ze zmianami. Po zapoznaniu się z: 

punkt 1. Sprawozdaniem wójta gminy Istebna z wykonania budżetu gminy Istebna za 2023 rok. Punkt 2. 

Sprawozdaniem finansowym gminy Istebna według stanu na dzień 31 grudnia 2023 roku. Punkt 3. Opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o przedłożonym przez wójta gminy Istebna sprawozdaniu 

z wykonania budżetu za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego gminy Istebna. Punkt 4. 

Informacją o stanie mienia gminy Istebna według stanu na dzień 31 grudnia 2023 roku. Punkt 5. 

Stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Istebna. Punkt 6. Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Katowicach o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Istebna w sprawie absolutorium. Rada Gminy 

Istebna uchwala co następuje. §1. Udziela się wójtowi Gminy Istebna absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Istebna za 2023 rok. §2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Czy są jeszcze jakieś 

pytania? Nie widzę. Bardzo proszę przechodzimy do głosowania. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium wójtowe gminy Istebna za rok2023. Bardzo proszę radnych o głosowanie. Dziękuję. 

Informuję, że 12 radnych było za, przy jednym radnym nieobecnym. Przechodzimy do podpunktu C. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Istebna za rok 

2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-Niewiadomska, 

Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena 

Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Damian Izba 

Uchwała nr IV/14/2024 
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 c) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

na czas oznaczony do 3 lat 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony do 

trzech lat. Bardzo proszę Pan Przewodniczący Hubert Kukuczka.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Tutaj Pan Henryk Martwica odpowiedział na pytania radnych dotyczące lokalizacji gminnej działki pod 

wynajem oraz ceny za metr kwadratowy jaką zaproponowała gmina najemcy. Podkreślono również, iż 

umowa jest tak skonstruowana, że w każdej chwili można ją rozwiązać z 3-miesięcznym wypowiedzeniem. 

Obecnie komisje pozytywnie zaopiniowały tą uchwałę. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania do tej uchwały, do tego punktu? Nie widzę. Bardzo proszę 

przechodzimy do głosowania. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu na czas oznaczony do trzech lat. Proszę radnych o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 12 radnych 

było za, przy jednym radnym nieobecnym. Przechodzimy do kolejnego podpunktu. Podpunkt D. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na 

czas oznaczony do 3 lat 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-Niewiadomska, 

Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena 

Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Damian Izba 

Uchwała nr IV/15/2024 

 d) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXIII/458/2023 Rady Gminy 

Istebna z dnia 30 czerwca 2023 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z 
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wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Istebna 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer LXXIII/458/2023, Radę Gminy Istebna z dnia 30 

czerwca 2023 roku w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Istebna. Bardzo proszę Pan Przewodniczący Hubert Kukuczka.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Przedstawiony projekt uchwały jest propozycją podniesienia opłaty za korzystanie dziecka z wychowania 

przedszkolnego o wymiarze przekraczającym 5 godzin dziennie. Z kwoty 1,30 zł do kwoty 1,44 zł za każdą 

rozpoczętą godzinę. Ze względu na rosnące koszty utrzymania i prowadzenia tych placówek podwyżka ta 

jest uzasadniona. Obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Bardzo proszę przechodzimy do głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer LXXIII/458/2023 Rady Gminy Istebna z dnia 30 

czerwca 2023 roku w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych, w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez gminę Istebna. Proszę Radnych o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 12 radnych 

było za, przy jednym radnym nieobecnym. Przechodzimy do kolejnego podpunktu. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXIII/458/2023 Rady Gminy Istebna z 

dnia 30 czerwca 2023 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Istebna 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-Niewiadomska, 

Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena 

Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Damian Izba 

Uchwała nr IV/16/2024 

 e) Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia dorocznych nagród Wójta Gminy Istebna 

za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechnienia i ochrony 

dziedzictwa kulturowego oraz określania szczegółowych warunków i trybu ich 

przyznania 

W podpunkcie E mamy podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia corocznych nagród wójta gminy 

Istebna za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej upowszechniania i ochrony dziedzictwa 

kulturowego oraz określania szczegółowych warunków i trybu ich przyznawania. Bardzo proszę Pan 

Przewodniczący Hubert Kukuczka.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- W punkcie tym chodziło o zmianę terminu składania wniosków za rok poprzedni z 31 maja 2024 na 31 

sierpnia 2024. Padła również propozycja, aby nagrody wójta były wręczone razem z nagrodami Rady 

Gminy Istebna. Obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tą uchwałę. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Bardzo proszę przechodzimy do głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia dorocznych nagród wójta gminy Istebna za osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony dziedzictwa kulturowego oraz określania 

szczegółowych warunków i trybu ich przyznawania. Bardzo proszę o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 

12 radnych było za, przy jednym radnym nieobecnym. Przechodzimy do podpunktu F. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwa w sprawie ustanowienia dorocznych nagród Wójta Gminy Istebna za 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechnienia i ochrony 

dziedzictwa kulturowego oraz określania szczegółowych warunków i trybu ich 

przyznania 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-Niewiadomska, 

Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena 

Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Damian Izba 

Uchwała nr IV/17/2024 

 f) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Istebna na lata 2024-2030. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Istebna na lata 2024-2030. Tutaj informuję, że została wprowadzona autopoprawka i po 

przedstawieniu przez Pana Przewodniczącego, Pani Skarbnik jeszcze nam tutaj uzasadni tą autopoprawkę.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Tutaj Pani Skarbnik Bronisława Fiodor zreferowała ten punkt i odpowiedziała na wszystkie pytania 

radnych. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pani Skarbnik oddaje Pani głos.  

 

Skarbnik Gminy Bronisława Fiedor 

- Dziękuję. Więc tak zmiany. Wieloletnia prognoza żeby była zgodna ze zmianami w uchwale budżetowej 

jak już, nie wiem, czy to było już wspomniane. W każdym razie wczoraj otrzymaliśmy informację z 

województwa śląskiego, z Urzędu Marszałkowskiego, że otrzymamy dofinansowanie na modernizację 

drogi dojazdowej do gruntów rolnych we wsi Koniaków. To jest droga Gronik 2. Informacja jest taka, że 

maksymalnie 144 tysiące dofinansowania będzie, więc ta kwota została wprowadzona po stronie 

dochodów i wydatków. Jest tak sporządzona, żeby już nie było dodatkowe środki na wydatkach na tą 

drogę, żeby jak najmniej inwazyjnie ingerować w tą uchwałę, więc jest tylko zwiększenie po dochodach i 

po wydatkach, po dochodach majątkowych i po wydatkach majątkowych. W wieloletniej prognozie jest 

zmiana tylko w załączniku 1, w związku z tym może się te kwoty zmieniły, te zwiększenia. Ten wiersz 2024 

w kolejnych kolumnach, to jest tam kolumna w kolumnie pierwszej dochody ogółem, później ten w 

kolumnie, gdzie są dochody majątkowe z tytułu dotacji. No i tak samo jest po stronie wydatków, wydatki 

ogółem, wydatki majątkowe na inwestycje. To głównie są tylko te zmiany w tym załączniku 1, także to 

tyle. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Czy radni mają jeszcze jakieś pytania tutaj do Pani Skarbnik w tej kwestii autopoprawki? Nie 

widzę. Przechodzimy do głosowania. Podjęcie uchwały z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy Istebna na lata 2024-2030. Bardzo proszę 

radnych o głosowanie. Informuję, że dwunastu radnych było za, przy jednym radnym nieobecnym. 

Dziękuję. Przechodzimy do podpunktu G. 

Głosowano w sprawie 
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Podjęcie uchwały z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Istebna na lata 2024-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-Niewiadomska, 

Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena 

Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Damian Izba 

Uchwała nr IV/18/2024 

 g) Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Istebna na rok 2024. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Istebna na rok 2024. I tutaj również informuję, że jest 

autopoprawka do tego wprowadzona i również poproszę Panią Skarbnik po wypowiedzi Pana 

Przewodniczącego o wytłumaczenie tej autopoprawki. Proszę Panie Przewodniczący.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Tutaj również Pani Skarbnik omówiła wszystkie zmiany budżetu na 2024 rok i obydwie komisje 

pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pani Skarbnik, oddaję Pani głos.  

 

Skarbnik Gminy Bronisława Fiedor 

- Dziękuję. Więc tak jak już wspomniałam, jest to tylko tak jak najmniej inwazyjnie zwiększenie po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 144,00 złotych. Po stronie dochodów jest zwiększenie w dziale 0.10 

rolnictwo i łowiectwo, dochody majątkowych, dotacja otrzymana z samorządu województwa. w kwocie 

144000,00. To jest na zadania realizowane na podstawie umów, porozumień. Po zmianach zwiększenia są 

na kwotę 396863,00 zł, zmniejszenia, tak jak już było omawiane, 135895,00 zł. Plan dochodów po 

zmianach wynosi 90462164,99 zł. Po stronie wydatków w stosunku do poprzedniej uchwały jest to 

troszkę inaczej zrobione, dlatego żeby te zmiany, tak jak już mówiłam, były jak najmniej ingerujące w te 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

zmiany. Wchodzi w deficyt to wszystko, żeby nie korzystać z deficytu, więc zmniejszenie jest. Bo była na 

poprzedniej tej komisji, jak omawiałam w poprzedniej wersji tego projektu, to było zwiększenie na drogę 

Dzielec. Natomiast to jest rozdział 616 drogi publiczne gminne. Teraz zaproponował kierownik referatu 

inwestycyjnego, żeby na tą drogę, to jest nowe zadanie, modernizacja drogi dojazdowej do gruntów 

rolnych Gronik 2 we wsi Koniaków i żeby po prostu tą różnicę, bo to jest szacowane, że to będzie gdzieś 

koło 300 tysięcy kosztować ta droga, więc żeby tą różnicę, te 156 tysięcy zabrać z innego zadania 

inwestycyjnego, z przebudowa i remontu dróg gminnych, z rozdziału 616 przenieść do rozdziału 617. 

Natomiast w budżecie to wygląda tak, żeby było 156 tysięcy zmniejszenie, 100 tysięcy zwiększenie, więc 

generalnie w rozdziale państwo mają wskazane w uchwale, że jest zmniejszenie 56 tysięcy, natomiast w 

załączniku 1 na zadaniach inwestycyjnych to widać, że to jest plus minus tam na tej drodze Dzielec, że jest 

te 100 tysięcy więcej, a tutaj jest zmniejszenie nie o 56, ale o 156. No i jest wprowadzona pełna kwota 

zwiększenia w rozdziale 617 drogi wewnętrzne, bo to tak się określa te drogi rolnicze. No i to jest na to 

zadanie inwestycyjne, w tym jest to dofinansowanie z województwa śląskiego w wysokości 144 tysiące. 

Po zmianach zwiększeń jest na 722402,00 zł, zmniejszeń jak było 206, znaczy nie, też się zmniejszyły 

zmniejszeń, teraz jest 206, bo to inaczej wyszło. 206895,00 złotych. Plan wydatków po zmianach wynosi 

97565904,91 złotych. Jak Państwo zechcą sobie sprawdzić to państwo zobaczą i dochody i wydatki 

wzrosły o równe 144 tysiące. W związku z tym zadaniem, że ono jest takie jakie wprowadzamy został 

wprowadzony kolejny paragraf, kolejny załącznik 11 do uchwały i musiał być tutaj wskazany jako zmiana 

do uchwały budżetowej pierwotnej, czyli to jest §12 i potem kolejne paragrafy. Tym samym uległy 

zmianie, ale nie uległy zmianie w numeracji. §12 otrzymuje brzmienie załącznik numer 7 do uchwały 

numer, do tej uchwały budżetowej, już to nie będę całych prawie uchwalenia budżetu, otrzymuje 

brzmienie jak w załączniku numer 11 do niniejszej uchwały. Tutaj w załączniku 1 w tych wydatkach 

inwestycyjnych w dziale 600 tutaj państwo mają droga Dzielec 36 to jest 380 tysięcy, 37 przebudowa i 

remont dróg gminnych jest 894 tysiące, a to widać, że te 156 tysięcy jest zabrane i jest prowadzone nowe 

zadanie w pozycji 3.13. modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych. Gronik 2 we wsi Koniaków, w 

tym dofinansowanie z województwa śląskiego 144 tysiące. Łącznie wydatków majątkowych jest na 

20553854,28 złotych. Też jest ten wzrost o te 140 4 tysiące, że zmieniły się dochody i wydatki. Musiały się 

zmienić łącznie przychody i dochody i rozchody i wydatki. Łącznie w związku z tymi zmianami wynoszą 

przychody i dochody budżetu i tak samo wydatki i rozchody 99545746,97 złotych. Tutaj w tych 

pozostałych załącznikach nie było zmian. Jest ten sprowadzony załącznik 11 i w załączniku 11 o 

obrzmieniu planowane dochody i wydatki zadań przyjętych przez Minę do realizacji na podstawie 

porozumień umów między jednostkami samorządu terytorialnego oraz organami administracji rządowej. 

Jest tam prowadzona kwota dotacji i to jest po stronie dochodów w dziale 0.10, po stronie wydatków w 

dziale 600. Ta poprzednia też była już kwota z rozdziału 600, rozdział 613, więc łącznie jest po zmianach, 

po dochodach dotacje obydwie to jest 321046,20 złotych. Po wydatkach jest kwota łącznie z wydatkami 

naszymi dołożonymi jest 447046,20 złotych, w tym jest z dofinansowania 144000,00 złotych. Dziękuję. To 

wszystko.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy ktoś z radnych ma jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Bardzo proszę, przechodzimy 

do głosowania. Podjęcie uchwały z autopoprawką w sprawie zmian budżetu gminy Istebna na rok 2024. 

Proszę radnych o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że dwunastu radnych było za, przy jednym radnym 

nieobecnym. Wyczerpaliśmy punkt dotyczący podjęcia uchwał. Przechodzimy do punktu 12. 
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Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały z autopoprawką w sprawie zmian budżetu Gminy Istebna na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-Niewiadomska, 

Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena 

Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Damian Izba 

Uchwała nr IV/19/2024 

12.Informacja Przewodniczącego Komisji ze wspólnego posiedzenia Stałych 

Komisji Rady Gminy Istebna. 

W punkcie 12 mamy informację przewodniczącego komisji ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady 

Gminy Istebna. Bardzo proszę Pan Przewodniczący Hubert Kukuczka.  

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Dnia 25 czerwca odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Istebna. Oprócz tych punktów, 

które już omawiałem poruszono takie tematy jak możliwość zmiany kategoryzacji dróg do zimowego 

odśnieżania, remont dróg, przegląd znaków i uzupełnienie ich na terenie Trójwsi. Był też temat 

umieszczenia informacji w gazetce Nasza Trójwieś i na Facebooku z prośbą o zamykanie psów, które 

poruszają się bezpańsko na terenie gminy. Poruszono również temat otwarcia nowego sklepu w 

Koniakowie z tak zwanymi e-papierosami i innymi produktami. Zaproponowano spotkanie edukacyjne ze 

specjalistami dotyczące konsekwencji używania tych produktów. I również poruszono temat możliwości 

usytuowania innego bankomatu niż bank spółdzielczy na przykład ING. Informuję również mieszkańców, 

że organizowany będzie objazd dróg gminnych i tak 2 lipca objedziemy drogi w Istebnej od godziny 15.15, 

3 lipca objedziemy drogi w Jaworzynce też od godziny 15.15 i 9 lipca objedziemy drogi w Koniakowie 

również od godziny 15.15. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący. Czy są jeszcze jakieś do wypowiedzi Pana 

Przewodniczącego pytania lub uwagi? Nie widzę, przechodzimy do punktu 13. 
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13.Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. Informuję, że nie wpłynęły żadne interpelacje, wnioski czy 

zapytania ze strony radnych. Przechodzimy do punktu 14. 

 

14. Sprawy bieżące, wolne wnioski i informacje. 

Sprawy bieżące, wolne wnioski i informacje. Ja tutaj chciałam, radni zresztą widzieli już tutaj te wszystkie 

pisma, które mamy na naszym informatorze i skargi też. Informuję, że wpłynęły dwie skargi, które 

przekazuję do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. O tych pismach również radni dyskutowali w czasie 

komisji. Chciałam jeszcze tutaj radnym przekazać taką informację, która tutaj, taka propozycja wypłynęła 

ze strony Pani Skarbnik, z którą ja się zgadzam, bo uważam, że na pewno to usprawni naszą pracę, że na 

komisji czy sesji, kiedy będziemy dyskutować w sprawach bieżących o różnych tematach związanych z 

naszą gminą. Te tematy, na które będą udzielone dla nas już odpowiedzi na bieżąco, bo już pewne 

sprawy może się toczą, my o nich nie wiemy, które uzyskamy na bieżąco w czasie komisji czy sesji, to 

będą nam odpowiedź już udzielona, ale te sprawy, które są jakieś trudniejsze czy skomplikowane, tutaj 

proponuje Pani Skarbnik, że Pani Sekretarz, przepraszam bardzo. Tutaj proponuję, żeby po prostu taka 

odpowiedź była na bieżąco przekazywana na nasz informator, żebyśmy na przykład mieli już, żebyśmy 

wiedzieli, że w tej naszej sprawie, z którą wychodzimy od naszej czy od strony mieszkańców, żebyśmy po 

prostu wiedzieli, że coś jest w tym kierunku robione lub też zostało zrobione lub też może czegoś się nie 

da zrobić ze strony różnych innych sytuacji formalnych, które utrudniają pewne rzeczy. Także myślę, że to 

taka będzie, utrzyma się taka ciągłość, dziękuję, taka ciągłość właśnie tych wszystkich naszych spraw, bo 

wiadomo, że dużo rzeczy umyka i nam, i innym. Także jestem jak najbardziej za. Proszę śledzić informator 

nasz. Po to tutaj właśnie mamy te urządzenia, żebyśmy mogli na bieżąco śledzić te wszystkie nasze 

sprawy. I myślę, że jesteśmy w tym punkcie sprawy bieżące, wolne wnioski, więc jeżeli ktoś z Państwa ma 

jeszcze jakieś sprawy, bardzo proszę otwieram dyskusję. Bardzo proszę Radny Kazimierz Łacek.  

 

Kazimierz Łacek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Dla mnie jak najważniejszą sprawą na ten moment jest właśnie z naszego 

sołectwa Jaworzynki trudna sytuacja jednej Pani, która tu napisała skargę. Dzisiaj ją czytaliśmy. I 

chciałbym, żebyśmy się nad tym też pochylili, bo ta sprawa jest dla mnie jak najbardziej bardzo ważna, 

bardzo pilna, bo wiemy, że do końca miesiąca ta Pani musi opuścić to lokum. I myślę, że musimy 

podyskutować i musimy coś dla tej Pani wymyślić. Jak nie ma innego miejsca, to przynajmniej na ten 

moment, nie znajdzie nowego lokum, to po prostu żeby ona tam mogła zamieszkać. No powiem tak, w 

poprzedniej kadencji też była podobna sytuacja, był Pan, który też się mu kończyła umowa i nie miał gdzie 

pójść, bo jego dom, stary dom był w remoncie i potrzebował jeszcze jakiegoś czasu, miesiąca czy dwóch, 

żeby, żeby to dokończyć tą pracę i wrócić z gromadką swoich dzieci, do swojego domu. No i udało się to 

pozytywnie taką sprawę załatwić. Na drugi dzień Pani Wójt spotkała się z tym Panem, bo też czuwałem 

nad tym, żeby on mógł tam spokojnie mieszkać i dokończyć tą pracę ze swoim domem. Więc myślę, że my 

jako radni powinniśmy się przed tą Panią uchylić. Zdążyłem w międzyczasie też wykonać telefony i 

dowiedzieć się, jak tam sytuacja, czy tam nie ma problemów z tą Panią. Z tego, co mi powiedziano, to nie 

ma żadnych problemów, jest wzorem do naśladowania, wszystko w porządeczku, zawsze czyściutko, tym 
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bardziej, że jej dziecko , więc myślę, że ona tam powinna na ten czas, dopóki nie ma tego nowego lokum, 

pozostać. Według mnie, nie wiem jak radni myślą, ale nie możemy tej Pani, za przeproszeniem, wyrzucić 

pod most. Musi mieć to swoje lokum i musi tam pozostać do tego czasu, aż się znajdzie. Tym bardziej, że 

w tej chwili tam nie odbywają się jeszcze żadne prace. Wiemy, bo chcieliśmy, żeby tam już nikt nie 

mieszkał w tym, ale byli ludzie, którzy tam robili problemy, czy wyrzucali coś przez okna, tam na dole 

chodzą dzieci i my nie chcieliśmy dlatego, żeby tam te mieszkania w tej szkole były jako mieszkania 

komunalne, ale ta Pani wręcz tam jest taką ostoją tego budynku, bo wtedy, gdy tam już nie ma nikogo, 

konserwatorów, nauczycieli, to ona wręcz pilnuje tego obiektu i gdyby cokolwiek się wydarzyło, to ona od 

razu informuje. Także myślę, szanowni radni, Panie Wójcie, że jakoś tej pani należy pomóc. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę ad vocem Radna Jadwiga Waszut.  

 

Jadwiga Waszut - Radna Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Tutaj do Pana Kazimierza, do Pana Radnego. Od jak dawna ta Pani 

mieszka w tym lokalu? Czy od początku ta umowa była na taki czas zawarta? No i czy ta Pani faktycznie się 

interesuje tym, że trzeba jej znaleźć nowe lokum, bo tu Pan mówił, że poprzedni że była też taka sytuacja, 

że Pan mieszkał w takim lokalu, ale potrzebował tylko czasu, żeby się przenieść do swojego domu. Czy ta 

Pani też ma taką wizję na przyszłość, że ma gdzieś tam zanadrzu jakiś lokal, czy po prostu tak mieszka i no 

i teraz będzie problem jak się umowa skończy. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę ad vocem Pan Wójt.  

 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca, a ja za nim głos oddam Panu Kierownikowi, Panu Mirosławowi 

Książczykowi. Chcę tylko przypomnieć Państwu, a dobrze to pamiętam, że ta dyskusja się już toczyła 

poprzedniej kadencji i wszyscy Państwo wtedy byli za tym, że trzeba po prostu ten obiekt wyłączyć i 

robione to było sukcesywnie. To, że trzeba pomóc tak, ja się z tym zgadzam, natomiast to my 

odpowiadamy za bezpieczeństwo tych mieszkańców, którzy tam są, ale tutaj Pan Kierownik udzieli 

konkretnej odpowiedzi i też chronologicznie przedstawi jak to się wszystko działo. To się po prostu nie 

wydarzyło ani z dnia na dzień, ani z miesiąca na miesiąc. Proszę bardzo Panie Kierowniku.  

 

Mirosław Książczyk- Kierownik UK 

- Dziękuję za udzielenie głosu. Tu szanowni radni chcę tylko poinformować, że już dwa lata toczy się ta 

sprawa i co roku ta umowa była odnawiana na czas określony do tego dnia 30 czerwca. Pani była 

informowana regularnie, że to już i tak się ciągnie na siłę, ponieważ jest to wymuszone wyłączeniem tego 

lokalu, w związku z tym splanowano modernizację samej szkoły. I tutaj chcę tylko podkreślić, że było tam 

trzech lokatorów. Dwójka lokatorów od razu, kiedy była możliwość zmiany takiego mieszkania, zgodziła 

się, przeprowadzili się. Pani, o której mowa, również było proponowane dwukrotnie inne zmiana 

mieszkania. Jednokrotnie nawet zrobiliśmy sobie z tego notatkę, że zostało to odmówione ze względów 

tam, których tu nie będę na chwilę obecną omawiać. Wszystko było klarownie obrazowane, że trzeba to 
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opuścić, trzeba się do tego przygotować i nikt z tym po prostu nic nie zrobił. I teraz wygląda sytuacja tak, 

że Pani ma problem, bo nie ma się gdzie udać. My nie mamy żadnego wolnego lokum, żeby takiego 

przydzielić, a kiedy była taka sytuacja, to po prostu z tego nie zostało skorzystane. To tyle w tym temacie. 

Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Ja tutaj chcę tylko uczulić radnych o tym i wszystkich Państwa o RODO, czyli staramy, 

czyli nie wypowiadamy imion, nazwisk osób, których tutaj po prostu nie ma. Właśnie, bo Panie 

Kierowniku, chciałam jeszcze dopytać, czy wiadomo Panu coś na temat tego, czy Pani poszukiwała przez 

ten okres dwóch lat, o którym Pan mówi, Czy Pani poszukiwała jakiegoś innego lokum zastępczego, bo już 

wcześniej to było sygnalizowane, o czym już Pan tutaj powiedział, że jest prawdopodobieństwo i tak 

będzie, że będzie remont szkoły i po prostu mieszkańcy muszą się wyprowadzić. Czy ta Pani już 

poszukiwała jakiś w tym czasie lokum?  

 

Mirosław Książczyk Kierownik UK - Pani Przewodnicząca, nie posiadam takiej informacji, żeby było coś 

poszukiwane.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Radny Piotr Lipowski.  

 

Piotr Lipowski - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca. Ja tu tylko chciałem wszystkim zwrócić uwagę, że ta Pani jest  

matką wychowującą to dziecko. Jeżeli chodzi i finansowo o kłopoty i psychicznie, może z tej strony 

popatrzmy na to, że może jej trzeba było bardziej pomóc od tej strony, bo może rzeczywiście ta Pani nie 

umie sobie poradzić w życiu i nie umie poszukać sobie tego mieszkania, żeby to nie brać tak typowo 

papierkowo, że umowa się kończy, Pani nie szuka, żeby jakoś zwrócić tak bardziej empatycznie na tą 

sprawę, a nie tylko papierkowo. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Bardzo proszę, przypominam jeszcze raz o RODO, także żebyśmy o jakichś specjalnych 

szczegółach związanych z tymi osobami tutaj nie wypowiadali. Proszę Radny Władysław Małyjurek.  

 

Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Pytanie do Pana Mirka Kawuloka. Jaki jest odcinek tej drogi w 

Koniakowie, co jest dofinansowani tej rolniczej?  

 

Kierownik Referatu Rozwoju, Infrastruktury i Ochrony Środowiska Mirosław Kawulok 

- Witam serdecznie Państwa. Więc tak, jeżeli chodzi o dofinansowanie. Myśmy wnioskowali o odcinek 

długości 450 metrów, ale niestety dofinansowanie tylko będzie na 360 metrów, bo po prostu Pani z 

Funduszu Dróg Rolniczych ucięła 90 metrów, bo przechodzi to obok domów i w lesie. Dziękuję.  
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Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Radny Piotr Lipowski.  

 

Piotr Lipowski - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca. Ja tu mam jeszcze jedno pytanie. To padło na komisji do Pana 

Kierownika. Chodzi o to kategorie tych dróg, bo warunki niestety w całej Trójwsi nie są jednakowe, jeżeli 

chodzi o odśnieżanie dróg. Czy dałoby się jakoś podzielić te drogi? Bardzo bym prosił, żeby w tych 

kategoriach była dołączona Pietraszonka i Stecówka. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Panie Kierowniku, mogę prosić?  

Kierownik Referatu Rozwoju, Infrastruktury i Ochrony Środowiska Mirosław Kawulok 

- Ja myślę, że w związku z tym, że na dzisiejszej sesji zostanie dołożona pula środków na odśnieżanie na 

rok 2024-2025, w związku z tym, że chcemy to też wcześniej opublikować i jak gdyby zawrzeć umowy. 

Myślę, że czas na zmianę kategorii będzie i będzie każda droga będzie ewentualnie indywidualnie jeszcze 

rozpatrywana. Ale to tak jak mówię, no jeżeli zmienimy kategorię w tym przypadku na to, co my ostatnio 

rozmawiali na Pietraszonkę oraz Stecówkę, to na pewno też inni radni i inne osoby, które jak gdyby mają 

inną kategorię, teraz tą niby nie gorszą, ale tą niższą, czyli dwójkę, która jest jak gdyby posypywana tylko i 

wyłącznie na nasze zlecenie, informacje, tak, na wyłączne tylko informacje od osób, które się tym 

zajmują. To ja myślę, że będzie też na to jeszcze czas na umówienie takiej sytuacji i myślę, że najbliższa 

może sesja czy najbliższe komisji poświęcimy też kwestie samego odśnieżania. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę ad vocem Władysław Małyjurek.  

 

Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Chciałem takie pytanie do Pana Mirka jeszcze, bo za kadencji Pani Wójt Rabin była też taka 

możliwość robienia remontów tych dróg dojazdowych rolniczych w czynie społecznym. Czy można by do 

takiego czegoś powrócić? Czy jest możliwość? No wiecie państwo, to jest tak, bo w tej chwili my są tak 

nauczeni, że po prostu się wszystkim podaje na gotowo. Ale było, ale myśmy robili bardzo dużo tych dróg i 

myśmy osobiście zrobili 700 metrów. I to było bardzo dużo tych dróg zrobione. Jeżeli teraz przeliczymy, 

przeliczymy jak to wygląda. To wychodzi ponad 1000 złotych metr w bieżącym tej drogi, nie? Spróbujmy 

może to zrobić, jeżeli będą chętni, to by to zrobili. Jak nie będzie chętnych, to po prostu ten projekt 

zaniechamy, nie? Nie wiem, jakby to Pan Mirek widział. Dziękuję.  

 

Kierownik Referatu Rozwoju, Infrastruktury i Ochrony Środowiska Mirosław Kawulok 

- Więc tak, wiadomo, kiedyś były inne czasy, teraz są inne czasy. Teraz na dzień dzisiejszy osoby, które jak 

gdyby nie mają dojazdu do własnych domów, czy do własnych działek, piszą pismo. Kiedyś, tak jak tu Pan 

Radny powiedział, ludzie chwytali za łopaty i chwytali się roboty, i była taka możliwość. Na dzień dzisiejszy 

takiej możliwości nie ma, bo po pierwsze jest to trudność z rozliczeniem takiego czynu, a firma, która jak 

gdyby na dzień dzisiejszy jest przetarg, mamy czysto jasno na białym, że po prostu tak to na dzień 
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dzisiejszy należy tylko i wyłącznie zrobić. No niestety, ale do tych czasów myślę, że tak zwanego tego 

czynu społecznego już raczej będzie ciężko powrócić. No niestety. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę Radny Kazimierz Łacek.  

 

Kazimierz Łacek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Jeszcze muszę powrócić do tego tematu tej Pani w tej trudnej sytuacji, 

dlatego że chyba nie będę spał, jak ta Pani nie będzie miała lokum. Panie Mirku, do Pana Mirka 

[niezrozumiałe] pytanie do Pana Kierownika. Czy są w jakimś najbliższym czasie planowane jakieś miejsca, 

które by się zwolniły, czy raczej nie ma nic takiego, bo wtedy może na ten czas przynajmniej jakieś 

zostawić tą Panią tam, żeby tam mogła mieszkać?  

 

Mirosław Książczyk Kierownik UK 

- Dziękuję za pytanie. Panie Kaziku, na chwilę obecną nie mamy żadnej informacji o lokatorach, którzy by 

chcieli opuścić aktualnie zamieszkiwane mieszkania socjalne czy też komunalne.  

Kazimierz Łacek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Tak z dnia na dzień czasami ktoś rezygnuje, tak?  

 

Mirosław Książczyk Kierownik UK - Czasem się zdarza, że ktoś z dnia na dzień za porozumieniem stron 

czasami przychodzą wnioski, że ktoś już znalazł jakieś inne mieszkania. Na dziś nie posiadamy żadnej 

takiej informacji, żeby było coś wolnego. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę radny Władysław Małyjurek.  

 

Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. też pytanie do Pana Mirka Książczyka. Czy byłaby możliwość przygotowania takiego raportu o 

stanie infrastruktury wodnej? Chodziłoby mi głównie tak o zasoby strefowe i o zasoby hydrantowe. Ile jest 

sprawnych, a ile jest niesprawnych, ile jest do wymiany? Dziękuję.  

 

Mirosław Książczyk Kierownik UK 

- Jak najbardziej jest taka możliwość, żeby przygotować taką dokumentację, jeżeli pan radny sobie tego 

życzy. W jakim stanie do wymiany, a ile jest do wymiany?  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję, proszę Pan Wójt ad vocem.  

 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 
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- Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca. Ja tutaj dwie sprawy, ale zacznę od tej, w której Pan Władysław 

teraz zabierał głos. Oczywiście, że tak, zresztą potwierdził to Pan kierownik, ale najlepiej wniosek i to 

można nawet teraz zrobić, już formalnie i wtedy to zostanie przygotowane. Odnośnie tego czynu 

społecznego, no wiem, bo też akurat przerabialiśmy te czasy, kiedy się brało łopatę i nie tylko, i się szło 

robić. Natomiast to, co powiedział Pan Kierownik. Dzisiaj, żeby rozliczyć dofinansowanie, to ktoś się pod 

tym, ktoś, firma się pod tym musi podpisać. I stąd się biorą te problemy. No nikt nie chce zrozumieć tego, 

że te koszty wtedy były dużo niższe, a robota szła. No niestety tak się czasy zmieniły i każdy tylko 

przychodzi, tak jak zresztą Pan powiedział, należy się mi, zróbcie mi, no i tak to wygląda. Także to nie jest, 

że ktoś nie chce, nie próbuje, ale też często nie może. Także to te dwie sprawy. Odnośnie jeszcze tutaj tej 

dyskusji dotyczącej Pani, która, która napisała skargę odnośnie tego mieszkania. Szanowni Państwo, nikt 

chyba z nas tutaj siedzących, nikomu z nas nie brakuje empatii. Wielu z nas pomaga, pomagało na 

różnych szczeblach, ale musimy też mieć na uwadze bezpieczeństwo i dobro tych ludzi. Część z Państwa, 

patrzę się, może nie jest to większość, ale tam była w tej szkole i wiecie Państwo, jak tam kwestie 

wyglądają, więc to już jest pod rozwagę. To nie jest tak, że to jest z dnia na dzień, bo tak jak Pan Kierownik 

powiedział, to się już dzieje dwa lata. Kolejna sprawa, bo oczywiście tutaj trzeba rozumieć każdego, ale 

też zapisy, że nie było rozmów, na co zresztą jest notatka, no są zapisami nieprawdziwymi, więc też bym 

prosił nawet przy rozmowach, bo tutaj chodzi po prostu o taką rzetelność też w przekazie informacji. Były 

proponowane i to oczywiście sprawdzałem, potwierdził to Pan kierownik, było proponowane, była 

proponowana zamiana mieszkania, nie została przyjęta, więc też bym prosił Państwa, żebyście to też brali 

pod uwagę. Natomiast powtórzę jeszcze raz, nikomu z nas tutaj empatii nie brakuje, natomiast pewne 

rzeczy no niestety muszą się też opierać w granicach obowiązujących przepisów i przede wszystkim 

ukierunkowane na bezpieczeństwo tych, czy tego, czy tej pani, która tam mieszka. Dziękuję.  

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę bardzo Radny Piotr Lipowski.  

 

Piotr Lipowski - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca. Ja chciałem do Pana Wójta. Czy jest w ogóle jakaś szansa, żeby ta 

dziewczyna mogła tam jeszcze pozostać na jakiś czas, zanim porozmawiamy, coś wykombinujemy, żeby ją 

po prostu nie została na bruku. Dziękuję bardzo.  

 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Panie Piotrze. Panie Mirosławie, Pan jest w temacie, więc ja rozumiem, że tutaj 

deklaracji żadnej może nie być, ale czy na tą chwilę, tylko też chciałbym, żeby Państwo zrozumieli, że to 

nie może trwać bez końca i że się zbieramy, nie wiem, za miesiąc, dwa i mówimy o tym samym, no bo 

tego w nieskończoność ciągnąć się nie da. Proszę bardzo Panie Mirku.  

 

Mirosław Książczyk Kierownik UK 

- No ja proponuję, żebyśmy musieli, panie Wójcie czy panie Piotrze, przedyskutować ten temat jeszcze, 

żeby to wszystko przeanalizować i wtedy podejmować jakieś decyzje.  

 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- Ja myślę, że, dziękuję Panie Kierowniku, ja myślę Panie Piotrze, że możemy siąść, Panie Kaziku, czy każdy, 
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każdy z Państwa Radnych, bo, bo mówię, hasła się bardzo źle kojarzą, na bruk i tak dalej, natomiast no 

analiza tego wszystkiego, co miało miejsce, no wskazuje już tutaj jednoznacznie na to, że to wyglądało 

trochę inaczej, ale oczywiście jestem za rozmową. Serdecznie zapraszam. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Proszę, ad vocem jeszcze Radny Kazik Łacek, a potem udzielam głosu Panu Sołtysowi. Proszę 

bardzo Panie Kaziku.  

 

Kazimierz Łacek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Panie Wójcie, dziękuję za to zielone światełko. Myślę, że coś, coś 

wymyślimy, a w międzyczasie może każdy postara się coś gdzieś znaleźć i jakoś w tej ilości osób co tu 

jesteśmy może jakoś pomożemy, żeby te pani sobie czy chociażby tak jak Piotrek mówił jakoś pod 

względem psychicznym, bo nie każdy jest też na to przygotowany, żeby tak jak się mocno zakorzeni, to mu 

ciężko później pewne miejsca opuścić. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie Sołtysie. Dziękuję.  

 

Sołtys wsi Koniaków 

- Dzień dobry Państwu. Szanowni zebrani, Szanowni Radni, pracownicy Urzędu Gminy, szanowni 

mieszkańcy, ja tutaj w imieniu Sołectw Jaworzynki Istebnej Koniakowa zwracam się jeszcze ponownie i 

zapraszam do Amfiteatru Pod skocznię w sobotę, 29 czerwca, na taki wspólny festyn Trzech Sołectw. Jest 

to pierwszy raz organizowane I tutaj dzięki dobrej, być może powiedziałbym bardzo dobrej współpracy z 

Gminnym Ośrodkiem Kultury, jak również z osobami, które rozliczają Fundusz Sołecki w Urzędzie Gminy, 

staramy się, aby to pierwsze takie wspólne, wspólny festyn udał się od strony organizacyjnej. Miejmy 

nadzieję, że również pogoda nam będzie sprzyjać. Jeżeli nam to wszystko się uda, no będziemy myśleć 

również w następnych latach, aby takie festyny organizować. Także jeszcze raz bardzo serdecznie 

wszystkich zapraszamy. No i do zobaczenia pod skocznią 29 czerwca. Dziękuję.  

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Tak. Dziękuję bardzo. Udzielam teraz głosu Pani Dyrektor GOK-u, a później na 

kolejności Pan Radny Powiatowy prosi również o głos. Bardzo proszę Pani Dyrektor.  

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Promocji, Informacji Turystycznej i Biblioteki Publicznej w 

Istebnej Łucja Dusek 

- Bardzo dziękuję. Nie mam tej mocy tutaj, żeby nic na to cisnąć, ale myślę, że bardzo dziękuję za 

udzielenie głosu. Ja chciałam tylko tutaj kontynuować wątek za Panem Sołtysem. Oczywiście serdecznie 

zapraszamy do Amfiteatru Pod skocznię, ale już za tydzień 6 lipca zapraszamy na wersję letnią biegu 

[niezrozumiałe] na Kubalonkę. Także śmialiśmy się, że będą narty pod pazuchą i będzie bieg, ale myślę, że 

tym razem se to darujemy. Nie chcieliśmy odpuścić tej okazji, bo w przyszłym roku czeka nas jubileuszowy 

50-ty bieg. Jest to najstarszy bieg w Polsce, więc jesteśmy z tego bardzo dumni i szczęśliwi, że taki bieg się 

odbywa w gminie Istebna. Dlatego bardzo serdecznie Was zapraszamy na teren, na Kubalonce, na trasy 

biegowe już 6 lipca w przyszłą sobotę. Siódmego też jest wspaniały festyn dla dzieci, dla rodzin, festyn 
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pod smereczkami, nie festyn tylko, który organizuje Słoneczna Kraina i Fundacja, i Przedszkole 

Terapeutyczne Słoneczna Kraina, także też tutaj serdecznie zapraszam w imieniu organizatorów. No i 

kochani, 13-14 wielkie święto gminy Istebna, czyli Dni Istebnej. Serdecznie zapraszamy do Amfiteatru Pod 

skocznią, gdzie wystąpią wszystkie nasze, znaczy nie wszystkie, ale przedstawiciele wszystkich sołectw, 

także i Jetelinka z Jaworzynki, i Mała Istebna z Istebnej, i Koniakowianie z Koniakowa, także będzie i 

Góralszczyzna i będzie trochę takiej nowoczesności, bo przyjedzie Dawid Kwiatkowski, kiedy tam wystąpi. 

i będzie wspaniały koncert tutaj Zbigniewa Wałacha z ekipą Symfonia Beskidzka w niedzielę. Także 

bardzo, bardzo serdecznie zapraszamy i też do kibicowania naszym miskom, bo miss góralki oczywiście też 

z nami zostaje i będzie. Także bardzo serdecznie Was zapraszamy na te dni Istebnej. No a potem 

szybciutko przeskoczymy już również Festyn Istebniański, czyli na Tydzień Kultury Beskidzkiej. Najdłuższy 

tydzień w roku, bo aż 9 dni, który trwa u nas, trwa 2 dni na scenie Istebniańskiej, 27-28 lipca. Zapraszamy 

Was na Festyn Istebniański Pod skocznię. także bardzo serdecznie zapraszamy, bo będzie się działo. 

Oczywiście również zapraszamy na wszystkie wydarzenia, które się toczą w gminie Istebna. w innych, 

organizowane przez inne stowarzyszenia, fundacje, półkolonie, także jest, będzie co robić, także 

zapraszamy. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Pani dyrektor. Wakacje się zapowiadają intensywnie, ale tak ma być, żeby nie było nudy. 

Bardzo proszę Panie Radny Janusz Juroszek, oddaję Panu głos.  

 

Radny Rady Powiatu Cieszyńskiego Janusz Juroszek 

- Dziękuję bardzo. Szanowny Panie, Panie Wójcie, Szanowni Radni, Szanowna Pani Przewodnicząca. Jeśli 

chodzi o sprawy powiatowe, odbyły się dwie sesje Rady Powiatu w tej kadencji. Jeżeli chodzi o mnie, 

pracuję w dwóch komisjach. Jest to Komisja Dróg i Bezpieczeństwa oraz Komisja Rewizyjna. Chciałem 

tutaj przedstawić kwestię dotyczącą dróg. Pierwsza kwestia to jest Jaworzynka, droga powiatowa. Na 

dzień dzisiejszy jest podpisywane porozumienie z ministerstwem, jeżeli chodzi o przekazanie środków na 

dofinansowanie. Później będzie wybrany wykonawca w przetargu, więc ten remont się trochę opóźni. 

Przewidywany remont to był lipiec do maja, lipiec 2024 do maja 2026, no ale nie wybiorą firmę do 

przetargu, więc tutaj musimy jednak założyć, że remont tej drogi powiatowej w Jaworzynce będzie gdzieś 

dopiero na jesień. Zakładano, że będzie w lipcu, no ale te dwa czy trzy miesiące się opóźni. Ruch będzie 

oczywiście wahadłowy. Jeżeli ktoś chciałby widzieć projekt przebudowy, mogę komuś na maila wysłać, bo 

dysponuję właśnie takim projektem. Jeśli chodzi o inne drogi, odbyło się jak gdyby koszenie wokół dróg 

powiatowych. Na ostatniej sesji proszono mnie o to, żeby zamówić taką maszynę, która by te wszystkie 

kratki odwadniające, jak gdyby wyczyściła, więc obiecano mi, że w tym miesiącu prawdopodobnie taka 

maszyna się pojawi i te wszystkie przepusty jak gdyby będą wyczyszczone. Może to trochę poprawi ten 

odpływ tej wody ze Złotego Gronia, choć wiemy, że to jest sprawa dość trudna. Podsumowano również 

powiecie odśnieżanie, koszt odśnieżania w powiecie to jest około 2500000,00 złotych. Taką nowością jest 

to, że zdecydowaliśmy na komisji, że jednak materiały do odśnieżania, materiały sypkie będzie zakupywał 

powiat, a nie firmy. Stwierdzono, że będzie to sprawnie jak gdyby wyglądało. Jeżeli chodzi jeszcze kwestie 

powiatowe, ciągle jest problem ze szpitalem. Szpital jest zadłużony i to dość poważnie. Ogólnie mogę 

powiedzieć, że to jest kwota, biorąc pod uwagę wszystkie jak gdyby zobowiązania, no około 

120000000,00 złotych. Jeżeli chodzi o oddział pediatryczny, no sprawa jest bardzo trudna, nie ma lekarzy, 

więc tutaj jak gdyby no, no na dzień dzisiejszy to jest niemożliwe, żeby ten oddział był uruchomiony. On 
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jest na razie nie zlikwidowany, tylko zawieszony, więc tak to, tak to wygląda. Ciągle odbywają się 

oczywiście poszukiwania lekarzy, specjalistów do, do pracy szpitalną, no ale żeby żeby jednak 

zorganizować grupę około 10 lekarzy i pediatrów, no to jest bardzo trudne. Więc tak to wygląda. Tutaj 

jeszcze jak gdyby chciałem jedną sprawę poruszyć, bo w poprzedniej kadencji proszono mnie o to, żeby 

napisać pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie czytnika prędkości koło szkoły w Koniakowie. 

Więc ja takie pismo napisałem, no ale zdaję sobie sprawę, że to jest zrobiony projekt, więc czy by tutaj, 

mam prośbę do gminy, czy byście tamtego nie uznali, czy jeszcze możliwe w projekcie. Poprawiłoby to 

może na pewno koło szkoły, tam gdzie są pasy bezpieczeństwo. No i myślę, że tutaj z tych kwestii takich, z 

tych spraw powiatowych to chyba wszystko. Dziękuję. Jak są jakieś pytania, to może odpowiem, jak dam 

radę odpowiedzieć.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są tutaj jakieś pytania do Radnego Powiatowego? Dziękuję Panie Januszu za 

informację, za to, że zawsze Pan tu czuwa nad naszymi sprawami. Ja tutaj przy konsultacji z Panią 

Sekretarz proponuję Panie Władysławie zinterpretowanie wniosku formalnego dotyczące tych zasób, 

żebyśmy to już sobie formalnie przekazali do Pana Mirosława i żeby nam to już nabrało taką drogę 

formalną. Dlatego ogłaszam 10 minut przerwy.  

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Witam po przerwie. Bardzo proszę radnych o potwierdzenie kworum. Dziękuję. A jeszcze czekamy. 

Dobrze, dziękuję bardzo. Informuję, że jest tylu samo radnych, ile było przed przerwą, czyli 12. Tutaj 

troszkę inne sprawy jeszcze nam zajęły czasu, dlatego przedłużyła się nam ta przerwa z 10 minut na 

troszkę dłużej. Przechodzimy do wniosku formalnego, który tutaj został złożony przez radnego 

Władysława Małegojurka, który będziemy głosować. Wniosek formalny złożony przez radnego 

Władysława Małyjurek o sporządzenie raportu o stanie infrastruktury wodnej na terenie gminy Istebna. 

Chodzi o stan zasuw strefowych i hydrantowych. Bardzo proszę radnych o głosowanie. Dziękuję. 

Informuję, że dwunastu radnych zagłosowało za tym wnioskiem formalnym. Także zostanie on dalej 

procedowany w Urzędzie Gminy. Chciałam tutaj jeszcze poinformować o piśmie, które wpłynęło z klubu 

sportowego Góral Istebna. Na to pismo na pewno pochylą się nad tym pismem, pochylą się radni. I tutaj 

też będzie zorganizowane spotkanie właśnie z panem prezesem tego klubu i z dyrekcją szkoły, bo tam 

właśnie chodzi o miejsca do trenowania dla naszej młodzieży. Także to pismo dalej będzie procedowane 

według właściwości. Czy jeszcze jakieś pytania i sprawy bieżące, wolne wnioski tutaj w tym punkcie ze 

strony Rady? Bardzo proszę. O głos prosi Pan Wójt. Bardzo proszę.  

 

 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca. Szanowni Państwo, chciałem podziękować za absolutorium i 

votum. Oczywiście wiemy wszyscy, że dotyczy to, dotyczy to roku poprzedniego, ale urząd ma swoją 

ciągłość i tym samym też gratuluję poprzednikowi, poprzedniczce, gdzie został, gdzie zostało udzielone 

votum i absolutorium. Także jeszcze raz chcę wszystkim podziękować, ale też za dyskusję, która się toczyła 

na komisjach. Była merytoryczna też. Szanowni Państwo pytali, ale też wskazywali co, gdzie można jeszcze 

ewentualnie poprawić. No i myślę, że tak to powinno wyglądać na zasadzie spokojnej, merytorycznej 

dyskusji dotyczącej konkretów i za to wszystkim Państwu chcę serdecznie podziękować. Chcę też 

podziękować, jestem tutaj krótko, ale mam możliwość, miałem przez ten okres czasu zobaczyć, ile, ile to 
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jest pracy, ile, ile wytwarzania różnego rodzaju dokumentów, a na tych dokumentach to nie jest tylko 

napisanie czegoś odręcznie, ale to musi być wszystko poparte artykułami, przepisami, różnymi 

interpretacjami, z którym często ten pracownik się musi zmierzyć. Dlatego bardzo serdecznie wszystkim 

dziękuję. Wszystkim pracownikom, kierownikom za nadzór nad tym wszystkim, bo to też po części oni 

biorą za to odpowiedzialność, także fajny zespół i bardzo serdecznie chcę, chcę wszystkim podziękować. 

Rzeczywiście zdarzają się też sytuacje, gdzie czy to, czy to w formie wniosku, zawiadomienia, upomnienia, 

no ale po to ten urzędnik jest, że i tak jak, tak jak my wszyscy Państwo też na niektóre rzeczy zwracacie 

uwagę. No i trzeba to, trzeba to realizować zgodnie, zgodnie z obowiązującym prawem i przepisami. No i 

tak to się tutaj, tak to się tutaj w urzędzie dzieje, więc też, też mam i mam nadzieję, że tak będzie, będzie 

dalej i ta praca będzie w ten sposób przebiegać zgodnie z, też z obietnicą, ale, ale ta obietnica nie wzięła 

się z, przysłowiowo z sufitu, tylko z sugestii mieszkańców, żeby wydłużyć czas pracy urzędu i to się stanie 

od 1 lipca. Urząd we wtorki będzie czynny do godziny 18:00 od godziny 8:00. Tam szczegółowo są 

wymienione godziny urzędowania, ale to w zasadzie ta zmiana jest taka, która gdzieś powoduje to, że Ci, 

którzy pracują więcej niż 8:00 godzin, a w zasadzie ich teraz jest bardzo dużo, bardzo duży procent, więc 

będą mieli możliwość załatwienia tych spraw w urzędzie. Dzisiaj też braliśmy z panią Ireną Rejowicz w 

ćwiczeniach sztabowych organizowanych przez komendanta powiatowego Państwowej Straży Pożarnej. 

Te ćwiczenia się odbywały na stanowisku kierowania komendanta powiatowego w Ustroniu. Mieliśmy 

możliwość zobaczenia jak wygląda praca sztabu kryzysowego w przypadku zaistnienia gwałtownych 

zjawisk atmosferycznych. Dzięki Bogu nas to tutaj oszczędza i omija. Natomiast możemy się też 

spodziewać, bo to co przed chwilą było za oknami to taka tylko mała namiastka była tego co się ostatnio 

działo w powiecie i w poszczególnych rejonach. Oby nas to tutaj nie dotknęło, ale są pewne rzeczy, które 

ileś tam lat wstecz nie miały miejsca, a teraz są takim częstym zjawiskiem, więc tutaj też musimy sobie 

przypomnieć. Jak się należy zachowywać w określonych, w określonych sytuacjach, bo dzisiaj wszyscy 

jesteśmy przyzwyczajeni do takiego urządzenia mniejszego, większego, a jak się coś wydarzy i odetną 

zasilanie czy sieć, no to już się pojawiają różnego rodzaju problemy, więc musimy sobie też przypomnieć 

pewne zachowania, no, które kiedyś były też, też normą. Jeżeli chodzi o jeszcze jedną taką prośbę, to jest 

taka prośba z praktyki. Okres ten, w którym jesteśmy, to występowanie os, szerszeni no i z tym związane 

kwestie usuwania przez strażaków tych gniazd czy siedlisk. Ja bym po prostu prosił, żeby tego typu, to jest 

apel do wszystkich mieszkańców, ale też i do Państwa, bo rozmawiacie z tymi mieszkańcami, żeby tego 

typu zgłoszenia raczej były w godzinach wieczornych. To po prostu czysto, czysto praktyczna rzecz. Przez 

dzień te owady, no wiecie, gdzie one są, one są wszędzie, tylko nie tam, gdzie to chcemy likwidować. 

Więc często się zdarza, że strażacy podjadą, zrobią, co mają zrobić, ale część tych owadów wraca z 

powrotem. Więc to też taka prośba, żeby raczej to starać się robić w tych godzinach wieczornych. Strażacy 

działają 24 godziny na dobę, także tutaj nikt się nie będzie obrażał, a po prostu skuteczność tego 

działania, będzie większa. Ja myślę, że zaprosił tutaj Sołtys nas na festyn i wszyscy tam na tym festynie 

będziemy brali udział. Pogoda ponoć jest zamówiona przez Sołtysów, więc też się trzymamy tej wersji, 

także dziękuję panie Sołtysie, że to jest ogarnięte. Na ostatnią sobotę było też wiele wydarzeń, w każdym 

w Sołectw i to jest właśnie fajne, że czy to są większe, czy mniejsze, ale ci ludzie są, chcą się integrować, 

przychodzą, no znowu gdzieś tam wracamy do tego, że, że się spotykamy właśnie przy okazji takich 

różnych fajnych, fajnych wydarzeń. No a dzisiaj 27, no i no wiemy, że to jest Władysława, a mamy naszego 

radnego Władysława, także panie Władysławie, Z okazji imienin serdeczne życzenia myślę, że ja w imieniu 

urzędu, ale Pani Magda może, jak pozwoli, to w imieniu wszystkich tutaj na tej sali. Dużo zdrowia przede 

wszystkim, bo to jest najważniejsze. Nie jesteśmy jeszcze starzy, ale tego zdrowia trzeba każdemu 

satysfakcji spełnionej funkcji społecznej, ale też i tych działań z rodziny, ze strony wszystkich tych, z 
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którymi się Pan spotyka, na co dzień miłej współpracy, no i błogosławieństwa Bożego i wszystkiego 

dobrego. Myślę, że 100 lat to też jak najbardziej możemy zaśpiewać, także… Sto lat, sto lat, niech żyje, 

żyje nam. Sto lat, sto lat, niech żyje, żyje nam. Jeszcze raz, jeszcze raz, niech żyje, żyje nam. Niech żyje 

nam. Wszystkiego dobrego, panie Władysławie. Dla wszystkich sto lat. Oczywiście ten słodki poczęstunek 

to jest też od pana radnego Władysława, za który dziękujemy. Pani Przewodnicząca dziękuję bardzo.  

 

 

Przewodnicząca KRG Magdalena Mucha 

- Dziękuję bardzo Panie Wójcie. Również, tak jak już tutaj Pan Wójt powiedział, dokładamy się obecni 

tutaj na tej sali do życzeń dla Pana Władysława. Przede wszystkim dużo zdrowia i siły, a reszta zawsze 

jakoś się to będzie powolutku układać. Czy są jeszcze jakieś pytania? Pan Wójt? Jeszcze?  

- Nie, nie, przepraszam, to już było.  

- Dobrze, nie widzę. Ja ze swojej strony również bardzo chciałam serdecznie podziękować za wszystkie 

dokumenty niezbędne do procedowania w czasie komisji i niezbędne do procedowania w czasie 

dzisiejszej sesji. Bardzo dziękuję pracownikom za pracę i trud, które wkładają. Radnym dziękuję za 

sprawne procedowanie i takie rzeczową dyskusję konkretną. To jest bardzo budujące i myślę, że z czasem 

to wszystko będzie nam pokazywać te nasze owoce pracy właśnie tutaj w Radzie Gminy. 

 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Kazimierz Łacek 

• Jadwiga Waszut  - (Ad Vocem) 

• Stanisław Legierski (Wójt Gminy Istebna) - (Ad Vocem) 

• Piotr Lipowski 

• Władysław Małyjurek 

• Piotr Lipowski 

• Władysław Małyjurek  - (Ad Vocem) 

• Kazimierz Łacek 

• Władysław Małyjurek 

• Stanisław Legierski (Wójt Gminy Istebna) - (Ad Vocem) 

• Piotr Lipowski 

• Kazimierz Łacek  - (Ad Vocem) 

• Jan Gazur 
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• Stanisław Legierski (Wójt Gminy Istebna) 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek formalny złożony przez Radnego Władysława Małyjurek o sporządzenie 

raportu o stanie infrastruktury wodnej na terenie Gminy Istebna ( stan zasuw strefowych 

i hydrantowych). 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-Niewiadomska, 

Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena 

Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Damian Izba 

15. Zakończenie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam IV sesję Rady Gminy Istebna. Bardzo serdecznie dziękuję 

wszystkim za obecność. 

Przewodnicząca 

Rady Gminy Istebna 

 

 

 

 

Przygotował: Magdalena Rucka 


